
                                     PROTOKÓŁ LXVIII/23 

         Sesji Rady Miejskiej Węglińca z dnia 28 września 2023 r. 

   O godzinie 11:05 Przewodniczący Rady Marek Wawrzynek otworzył obrady wypowiadając 

oficjalną formułę „Otwieram sześćdziesiątą ósmą sesję Rady Miejskiej Węglińca”. Powitał wszystkich 

zebranych, Burmistrza Gminy i Miasta Wegliniec Mariusza Wieczorka , Pani Skarbnik Jolantę Zawiszę, 

Sekretarza Gminy i Miasta Marcina Paple i przekazał, że w posiedzeniu bierze udział czternastu 

radnych, nieobecny  Radny to: Bogumiła Glonek, a Radny Łukasz Pańków bierze udział w posiedzeniu 

zdalnie. W związku z powyższym stwierdził, że obrady są prawomocne. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Batog Wanda obecna   

2 Błauciak Waldemar obecny   

3 Fedyczkowska Maria obecna   

4 Fink Andrzej obecny   

5 Glonek Bogumiła nieobecna   

6 Gołębska Jolanta obecna   

7 Grabowska Elżbieta obecna   

8 Kocot Łukasz obecny   

9 Pańków Łukasz obecny   

10 Papież Stanisław obecny   

11 Piątka Mirosław obecny   

12 Sahajdak Jan obecny   

13 Szymański Tomasz obecny   

14 Tyrakowski Grzegorz obecny   

15 Wawrzynek Marek obecny   

 

 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  
 Lista obecności radnych stanowi (zał. nr 1), a lista osób zaproszonych i uczestniczących                            

w posiedzeniu(zał. nr 2),usprawiedliwienie nieobecności radnej stanowi (zał.nr 3).  



Do porządku obrad, który został przekazany wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję 

(zał. nr 4), Burmistrz Gminy i Miasta Węgliniec Mariusz Wieczorek zawnioskował o wprowadzenie 

do niniejszego porządku obrad wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały w sprawie  zmiany 

uchwały nr 1090/LXV/23 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 29 czerwca 2023r. sprawie ustalenia 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie i opłaty za pobyt dziecka w Miejskim Żłobku 

Publicznym im. Kubusia Puchatka w Węglińcu. Radni przystąpili do głosowania w sprawie przyjęcia 

wniosku. 

głosowanie Wniosek o wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały w sprawie w sprawie zmiany 
uchwały nr 1090/LXV/23 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 29 czerwca 2023r. sprawie 
ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie i opłaty za pobyt dziecka w Miejskim 
Żłobku Publicznym im. Kubusia Puchatka w Węglińcu. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła nieobecna 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław ZA 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz ZA 



14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Z związku z brakiem dodatkowych uwag i wniosków, przystąpiono do głosowania                                w 

sprawie przyjęcia porządku obrad z wprowadzonymi w/w zmianami. 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad z wprowadzonymi zmianami. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła nieobecna 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław ZA 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 



Radni 14 głosami “ZA” przyjęli porządek obrad z wprowadzonymi zmianami. 

Następnie przystąpiono do punktu 3, tj. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH. Prowadzący 

obrady przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. Dodał, że 

jeżeli będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części posiedzenia. W 

przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana pisemna odpowiedź. 

 Przewodniczący przeszedł do następnego punktu  4, tj. SPRAWOZDANIA  Z  PRACY  

BURMISTRZA  za okres od 1.08.2023r. do 31.08.2023r.,(pisemne materiały stanowią zał. nr 5)., 

otworzył dyskusje i poprosił o podaniu numeru punktu do którego dotyczy pytanie. 

Pytań nie było więc Radni przystąpili do głosowania. 

głosowanie Przyjęcie Sprawozdania z pracy Burmistrza za okres od 1.08.2023r. do 31.08.2023r. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła nieobecna 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław ZA 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 



13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Radni 14 głosami “ZA” przyjęli Sprawozdania  z prac Burmistrza za miesiąc lipiec  2023r. 

Prowadzący obrady przystąpił do punktu 5. tj. ANALIZA WYKONANIA BUDŻETU W I 

PÓŁROCZU 2023r. i przypomniał że odbyła się  dyskusją na wspólnym posiedzeniu komisji, do tej 

pory była przyjęta forma pisemna przyjmowania takiego sprawozdania i z uwagi na to że zmienili się 

przepisy i nie ma teraz takiego obowiązku i przekazał glos do Burmistrza. 

Burmistrz Gminy i Miasta Węgliniec przedstawił wykonanie budżetu w I półroczu na wspólnym 

posiedzeniu komisji , dodał że: zostaliśmy obligatoryjnie zwolnieni z przekazania w formie pisemnej 

tego sprawozdania ale  dobrze wiemy że budżet jest bardzo ważną sprawą i należy  w tej kwestii 

powiedzieć, że  rozmawialiśmy o wydatkach o wpływach ich i właśnie tutaj jest ogromny problem 

naszego samorządu gdzie  wpływy są mniejsze od wydatków. Sytuacja ekonomiczna ale nie tylko, 

wszystkie opłaty i to co nas dotyka, czyli wojna na Ukrainie ale myślę że wcześniejsza pandemia  

spowodowały to że,  te ceny troszeczkę wzrośli  oraz wydatki  bieżące. Te kwoty które  są ściągane od 

naszych mieszkańców podkreślam że 24% dochodu naszego budżetu to są właśnie tego wszystkiego 

rodzaju opłaty pojawia się ich coraz mniej. Z racji tego że i mieszkańcy nie  wywiązują się swoich 

obowiązków nie wszyscy płacą te podatki. No myślę że do końca roku zostaną uregulowane ale też  

jest  niewiele zakładów  na terenie naszej gminy którzy realizują swoją działalność i tych podatków 

jest coraz mniej dla przykładu podam zakłady które wydobywa glinę „Ekoceramika” rekultywują teraz  

swoje tereny i tego podatku będzie o 200 tysięcy mniej, dla tego na przyszłość musimy bacznie patrzeć 

i zdyscyplinować nasze wydatki, mądrze przygotować budżet na kolejny rok bo  na pewno tych 

pieniędzy będzie co coraz mniej ,na dzień dzisiejszy subwencja Rządowa która pozwoliła nam można 

powiedzieć wyrównywać  te braki w budżecie ale ona jest jednorazową,  nie wiemy co będzie w 

przyszłym roku. No wiadomo jak w każdym  budżecie domowym musimy  bacznie analizować 

potrzeby i wydatkować tylko w słusznych celach. To są wydatki bieżące, czyli utrzymanie, opłata za 

energię, utrzymanie szkół, wszystkich naszych jednostek budżetowych, wszystkie te opłaty związane 

z działalnością funkcjonowaniem Gminy ale są też dobre informacje bo jeśli chodzi o wydatki 

majątkowe dotyczące naszego samorządu to mamy  ogromny sukces, rozmawialiśmy o tym już dzisiaj 

nawet dość obszernie, szereg inwestycji które  są rozpoczęte w trakcie zakończone a dotyczy akurat 

rady tej kadencji, to jest kwota  prawie 53 milionów złotych z tego bardzo ważna informacja dla  

państwa to jest to, że zadłużyliśmy się w tym czasie tylko na 249 tysięcy zł,  a w 2021 roku spłaciliśmy 

kredyt z 2014 roku w ubiegłym roku planowany kredyt w kwocie 2 miliony 300 tysięcy złotych nie 

wzięliśmy ,w tym roku również nie wzięliśmy kredytów w kwocie 2miliony 400 zł a było to też 

spowodowane a byłoby to też z tym spowodowane że nie wszystkie inwestycje remontowe  tym roku 

zostaną zrealizowane, bo tak jak już mówiłem wcześniej świat trochę zmienia się i wykonawcy mają 

takie ceny jakie mają,  nie będę się do tego odnosił ale  my też mamy swoje wyliczenia i wiemy ile co 

kosztuje,  więc te inwestycje które  nie zostaną zrealizowane w tym roku przeniesiemy na przyszły,  

rok kolejne przetargi które  chcemy jeszcze ogłosić to jest głównie dotyczy ulicy Ratuszowej w  

Ruszowie, chcemy to zrobić w przyszłym roku z płatnością w 25 roku,  czyli ze stycznia, ale częściowo 

chcemy to zrealizować w roku  przyszłym na pewno będziemy mieli już taką  ostateczną wartość tych 

inwestycji i myślę że rynek się ustabilizuje i będziemy mogli spokojnie te środki na to przeznaczyć 

mamy właśnie też ten kredyt 2 miliony  400 który będzie można skierować w tym kierunku. Składamy 

wnioski z sukcesywnie te środki do nas wpływają może nie wszystkie ale większość wniosków jest 

pozytywnie przez komisję opiniujące  do nas do nas trafiają.  W ostatnim czasie dostaliśmy na 

Czerwoną Wodę na kanalizację z polskiego ładu dwa miliony prawie 600 teraz nawet przedwczoraj 

przyszły pieniądze,  z programu zabytków na kościół w Węglińcu , na kościół w Ruszowie ponad 

milion złotych więc to są ogromne kwoty. Myślę że  w najbliższym czasie pojawi się jeszcze około 8 

milionów które będą skierowane i na działania,  na oczyszczalnie ścieków, na drogach bardzo dużo 

dróg zaplanowaliśmy jak również  dotyczące działań związanych z fotowoltaiką czyli z oszczędzaniem 

energii sztandarowa inwestycją którą na dzień dzisiejszy przeprowadzamy,  jest inwestycja budowy 



sali sportowej w Czerwonej Wodzie jest to  kwota 13milionów 500 tysięcy zł. Myślę że  większe 

inwestycji nie przeprowadzaliśmy chyba w  historii w ostatnim czasie, nie wiem ile kosztowali  

wcześniejsze inwestycje ale można powiedzieć że w historii gminy jest to bardzo  i potężna inwestycja, 

w potężnym dofinansowaniem, bo dofinansowanie to jest 11 milionów  złotych środków zewnętrznych 

przy naszym udziale 2 miliony 800 zł. Sala będzie wybudowana w ciągu 20 miesięcy, dzisiaj właśnie 

mamy rade  budowy i dzisiaj  jadę tam zobaczyć co się dzieje, na pewno będziemy sukcesywnie  

próbowali wejść w plan sanitacji  gminy to będą takie nasze pierwsze działania,  na przyszły rok 

będziemy doprojektowywać i analizować aby sfinalizować całość tej inwestycji, wiemy że jest to koszt 

co najmniej 100 do 150- 160 milionów,  na dzień dzisiejszy nie wiemy jak to będzie s w  roku przyszłym 

ale  taki jest priorytet,  wiele rzeczy fajnych zrobiliśmy ja już nie mówię o oświetleniu które zatrzymało 

przynajmniej inflację ,nie płacimy tyle ale i woda jak Kościelna wiedzie Okrąglica o tym mówiliśmy 

na ten temat wiele ul. Łużycka woda właśnie też od lat to taki problem dla  Ruszowa . Różne inwestycje 

drogowe już nie wspomnę że przy wsparciu tego samorządu po powstał i poprzednik powstał 

odrestaurowany posterunek policji ale też i zmodernizowano dworzec kolejowy tam alokacja środków 

43 miliony złotych .No i muszę też to podkreślić że utrzymujemy tam 300 m powierzchni gdzie mamy 

swoje kino do którego zapraszam jak również Stanicę rowerową. A ale też  jest potężna galeria i historii 

tutaj lokalnej, jest Stowarzyszeniem Miłośników Ziemi Węglinieckiej które  świetnie sobie tam radzi 

i zajmuje te pomieszczenia.  

Przewodniczący Rady przypomniał że informacja była opiniowaną pozytywnie w obrębie wszystkich 

komisji  i Radni przystąpili do głosowania. 

głosowanie Przyjęcie Analizy wykonania budżetu w I półroczu 2023r. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła nieobecna 

6 Gołębska Jolanta ZA 



7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław ZA 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Radni 14 głosami “ZA” przyjęli informacje nt. Analizy wykonania budżetu w i półroczu 2023r. 

Kolejny punkt 6.tj. PRZYGOTOWANIE SZKÓŁ DO ROKU SZKOLNEGO 2023/24. (pisemne 

materiały stanowią zał. nr 6). Informacja była opiniowana w obrębie komisji Społecznej z 

wynikiem pozytywnym. Pytań nie było więc Radni przystąpili do głosowania. 

głosowanie Przyjęcie informacji nt. Przygotowania szkół do roku szkolnego 2023/24. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła nieobecna 

6 Gołębska Jolanta ZA 



7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław ZA 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Radni 14 głosami “ZA” przyjęli informacje nt. przygotowania  szkół do roku szkolnego 2023/24. 

Radny Grzegorz Tyrakowski zapytał o  różnicę  w ilości  dzieci na terenie całej Gminy między rokiem 

20223 a 2024. Burmistrz odpowiadając na pytanie radnego Panie określił że jest około 85  dzieci 

jakoś tak w tych granicach i to było efektem tego że w pewnym momencie roczniki sześciolatki poszły 

do szkoły i to się akurat tak zadziało że trafiliśmy na ten moment jest to też spowodowane niższą 

subwencją więc to jest o czym mówiłem. No i wydatki musimy bardzo  racjonalnie  tutaj rozdzielać 

.I dodał że,  szkoły mają swoje potrzeby jak państwo widzieli tylko najpotrzebniejsze rzeczy zostały 

wykonane w szkołach,  reagujemy na bieżąco bo  stan techniczny.  

Radny Tomasz Szymański odniósł do tematu i  poprosił o  renowacji  nawierzchni boiska i placu 

zabaw w Węglińcu, podkreślił  że  na komisjach społecznych już kilka razy tam byliśmy i ten stan 

techniczny właśnie tego tartanu bo on  jest oczywiście w opłakanym stanie. Poprosił o to że  jakiś 

czas pojawiają się takie programy które uwzględniają właśnie te projekty które realizowały Gminy 

samorządy i można sporo pieniędzy na takie remonty pozyskać. 

Następnie przystąpiono do punktu  7. tj. INFORMACJE NA TEMAT ROZWOJU TURYSTYKI I 

SPORTU NA TERENIE GMINY WĘGLINIEC. (pisemne materiały stanowią zał. nr 7,8,9). 

Komisja Społeczna pozytywnie zaopiniowała informację w/w temacie. Burmistrz podkreślił że  dość 

dużo słów padło na komisji dotyczących właśnie tematu turystyki sportu na terenie  gminy i dodał że: 

na powołaliśmy do gminy Centrum Sportu i Rekreacji które po części to zadanie a może w większej 

części ma realizować. No ale doskonale zdajemy sobie sprawę że oprócz tych zadań które nazywamy 

to projektami i twardymi są niż te miękkie te właśnie turystyczne sportowe które dotyczą też 

funkcjonowania i naszych mieszkańców ale naszych gości dlatego no zgodnie z ideą „Zakręć  się 

Węglińcu” chcemy promować naszą gminę, chcemy pokazać walory estetyczne i przyrodnicze  co 

nas otacza jak wiemy z każdej strony mamy naturę pokrycia, to są lasy i myślę że przyszłościowo  w 

tym kierunku będziemy  kierować nasze siły i możliwości. Pytań nie było i Radni przystąpili do 

głosowania. 

głosowanie Przyjęcie Informacji na temat rozwoju turystyki i sportu na terenie gminy Węgliniec. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 września 2023 r.   



typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła nieobecna 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław ZA 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Radni 14 głosami “ZA” przyjęli informacje nt. rozwoju turystyki i sportu na terenie gminy 

Węgliniec. 

Punkt 8. tj. INFORMACJA Z FUNKCJONOWANIA WSSPZOZ W ZGORZELCU ORAZ 

OŚRODKA ZDROWIA W WĘGLIŃCU ORAZ INFORMACJE NA TEMAT SZCZEPIEŃ W 

2022R. (pisemne materiały stanowią zał. nr 10). 
 

Prowadzący obrady potwierdził że spośród gości zaproszonych na sesje jedna osoba dzwoniła tylko 

do biura informując że z dniem dzisiejszym jest również na posiedzeniu powiatu i nie może 

uczestniczyć w posiedzeniu. Opinia Komisji społecznej praz Rewizyjnej była pozytywną.  

Burmistrz zabrał głos i powiedział że: od początku trwania tej kadencji wiemy jaka jest sytuacja, 

chodzi o nasze zdrowie co roku te same pytania  nurtujące nas brakiem  odpowiedzi, i myślę że  w 

najbliższym czasie będziemy  spotykać się  z osobami które prowadzą Samodzielny Publiczny Zespól 

Opieki Zdrowotnej będzie temu okazja. W najbliższym czasie  otworzymy nasze centrum rehabilitacji 

to jest taka wartość dodana ,czyli rada pracuje idziemy w tym kierunku żeby mieszkańcom troszeczkę 



coś dać  fajnego, czyli to centrum rehabilitacji spowoduje to że, nie będą musieli udawać się do innego 

ośrodku poza miejscem Gminy, ale jeśli chodzi o tą sytuację no dotyka ona również chyba i całego 

kraju w ramach możliwości finansowych. Może rozważymy Zobaczymy jak  będzie, no wiemy że z 

budżetem jest bardzo ciężko.  

 

Radna Elżbieta Grabowska zadała pytanie: czy wiadomo Panu coś o tym że od miesiąca 

października do Czerwonej Wody w tych dwóch dniach kiedy przyjmuje u pan doktor będą 

przyjeżdżali również pacjenci z Dłużyny? Podkreśliła że jest drugą kadencją radną i to już jest 8 rok 

z rzędu i były deklaracje ze strony państwa  który przyjeżdżał jako przedstawicieli Zespołu Opieki 

Zdrowotnej  i obiecali że  będzie dobrze i się na obietnicach się kończyło. Dodała że  naprawdę ludzie 

cierpią i  coraz więcej ludzi niestety mamy starszych bo społeczeństwo się starzeje  i stąd  jest problem 

nie każdy ma możliwość dojechania nawet do Zgorzelca.  

Burmistrz odpowiadając na pytanie Radnej powiedział że w najbliższym czasie będzie można 

porozmawiać z osobą decyzyjna w tym temacie,  bo stracił rachunek  ile razy zwracał się  o wsparcie 

dla naszej gminy. Dodatkowo podkreślił że dwukrotnie państwa prosił o wygospodarowanie czasu i 

spotkanie się z Panią dyrektor w terenie Zgorzelca przy okazji obejrzenia nowego  oddział radioterapii 

można było podjąć dyskusje w interesujących nas pytaniach, ale skoro nie doszło  skutku to na pewno 

spotkamy się przy otwarciu rehabilitacji będzie doskonały moment żeby Państwo te swoje uwagi. 

Przewodniczący Rady podkreślił że niestety ten problem istnie w  służbie  zdrowia w całym kraju, 

brakuje specjalistów, lekarzy  pomimo że płacimy wysokie składki. 

Więcej pytań nie było więc Radni przystąpili do głosowania w/w temacie. 

głosowanie Przyjęcie Informacji z funkcjonowania WSSPZOZ w Zgorzelcu oraz ośrodka zdrowia w 
Węglińcu oraz informacje na temat szczepień w 2022r. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła nieobecna 



6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław ZA 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Radni 14 głosami “ZA” przyjęli Informację z funkcjonowania WSSPZOZ w Zgorzelcu oraz ośrodka 

zdrowia w Węglińcu oraz informacje na temat szczepień w 2022r. 
 

Przewodniczący Rady Marek Wawrzynek przystąpił do realizacji punktu 9 tj. BLOKU UCHWAŁ.  

Projekty rozpatrzono w następującej kolejności: 
 

1. w sprawie zmiany załączników nr 1 i 2 do Uchwały Nr 971/LVII/22 Rady Miejskiej 

Węglińca z dnia 29 grudnia 2022r. sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy i Miasta Węgliniec. 
Burmistrz przedstawił jeszcze dodatkowe informację dotyczące  budżetu, są to że inwestycji  w 

Ruszowie którą chcemy  zrealizować w roku 24 z płatnością na 25 to jest WPF jak również te inne i 

te  przesunięcia finansowe dotyczące wsparcia niektórych kierunków działania samorządu ,takich 

jak  wsparcie  jednostki OSP ,kolejne było dotyczące utrzymania jeszcze  zespołu Pryma,  jeszcze  

też  zagwarantowanie środków dla wypłaty nagród dla nauczycieli. Wiecie dużo się dzieje w naszej 

gminie, z programu rządowego bezpieczne przejścia dostaliśmy  dofinansowanie  na budowę  

czterech przejść na ulicy Piłsudskiego jak również przy ulicy Mickiewicza mamy dofinansowanie 

na bezpieczne przejścia i trzeba dołożyć chyba tylko ten  już planowane wcześniej wkład własny. 

Pytań nie było i Radni przystąpili do głosowania. 

głosowanie w sprawie zmiany załączników nr 1 i 2 do Uchwały Nr 971/LVII/22 Rady Miejskiej Węglińca z 
dnia 29 grudnia 2022r. sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta 
Węgliniec. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 



PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła nieobecna 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław ZA 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Rada podjęła uchwałę nr 1171/LXVIII/23  w sprawie zmiany załączników nr 1 i 2 do Uchwały Nr 

971/LVII/22 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 29 grudnia 2022r. sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec. (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 11). -14 głosami 

„za”, przy nieobecności 1 radnego. 

2. w sprawie zmian w budżecie. 

Dyskusji nie podjęto, wszystko było omówione na wspólnym posiedzeniu komisji i zaopiniowano 

pozytywnie. 

głosowanie w sprawie zmian w budżecie. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 



status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła nieobecna 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław ZA 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Rada podjęła uchwałę nr 1172/LXVIII/23  w sprawie zmian w budżecie. (niniejsza uchwała 

stanowi zał. nr 12). -14 głosami „za”, przy nieobecności 1 radnego. 

3. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla wyodrębnionych terenów położonych na obszarze wsi Kościelna Wieś. 
 

Radny Grzegorz  Tyrakowski zapytał   co do planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Ruszów i Jagodzin. 

Odpowiadając na pytanie Radnego Burmistrz powiedział że: bardzo dużo wniosków wpływa w 

trakcie jeszcze  przygotowania dokumentów projektów uchwał najwięcej wniosków właśnie 

dotarło do nas z okolic właśnie Kościelnej Wsi , i chcemy na kolejnej sesji przygotować projekty 

uchwał dla miejscowości   Ruszów i Jagodzin ale też  to było takie świadome trochę przeciąganie 

przez nas naszych planistów chociaż są  zawalenie robotą podczas planowania zmian w planów 

zagospodarowania przestrzennego. Dodał że ostatnio nowelizacja ustawy o planowaniu dała 

nadaje na duże możliwości, bo mamy nowe narzędzie planistyczne czyli tak zwany plan ogólny 

Gminy wraz z prawa miejscowego który ma być uchwalony obligatoryjnie już jest praktycznie 

uchwalony w ostatnim czasie czekamy tylko na uprawomocnienie  się jego i do 1 stycznia 2026 

roku musi u nas funkcjonować. Pytań nie było więc Radni przystąpili do głosowania. 



głosowanie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla wyodrębnionych terenów położonych na obszarze wsi Kościelna Wieś. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła nieobecna 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław ZA 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Rada podjęła uchwałę nr 1173/LXVIII/23  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla wyodrębnionych terenów położonych na obszarze wsi 

Kościelna Wieś. (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 13). -14 głosami „za”, przy nieobecności 1 

radnego. 



4. w sprawie ustalenia trybu i kryteriów przyznawania nagród dla nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Węgliniec. 

Komisja Gospodarcza oraz Społeczna pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały, wiec Radni 

przystąpili do głosowania. 

głosowanie w sprawie ustalenia trybu i kryteriów przyznawania nagród dla nauczycieli zatrudnionych w 
szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Węgliniec. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 7.14 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła nieobecna 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław ZA 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz PRZECIW 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 



Rada podjęła uchwałę nr 1174/LXVIII/23  w sprawie ustalenia trybu i kryteriów przyznawania 

nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Węgliniec. (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 14). -13 głosami „za”, -1 „przeciw” przy 

nieobecności 1 radnego. 

5. w sprawie zmiany uchwały nr 1090/LXV/23 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 29 czerwca 

2023r. sprawie ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie i opłaty za pobyt 

dziecka w Miejskim Żłobku Publicznym im. Kubusia Puchatka w Węglińcu. 
 

Głos zabrał Burmistrz i powiedział: że,  w ostatnim czasie wpłynęły też samorządu wnioski dotyczące 

opłaty za drugie i  kolejne dziecko więc przygotowane są dwa projekty uchwał , w jednym projekcie 

jest zawarty paragraf dotyczący właśnie wysokości bonifikaty za opłaty za pobyt dziecka w żłobku 

na  drugie dziecko i kolejne jak również jest w tym projekcie na prośbę rodziców  z którymi miałem 

spotkanie których dzieci uczęszczają do żłobka aby zaproponować obniżenie opłaty za pobyt dziecka 

w żłobku do 1000 zł a drugi projekt uchwały dotyczy tylko właśnie tej bonifikaty procentowej więc 

to podaje Państwu pod procedowanie ,było  to opiniowane przez Komisję. Najpierw Radni przystąpili 

do głosowania pierwszego projektu uchwały. 

5.1. w sprawie zmiany uchwały nr 1090/LXV/23 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 29 czerwca 

2023r. sprawie ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie i opłaty za pobyt dziecka w 

Miejskim Żłobku Publicznym im. Kubusia Puchatka w Węglińcu. wersja 2 

 

głosowanie w sprawie zmiany uchwały nr 1090/LXV/23 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 29 czerwca 
2023r. sprawie ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie i opłaty za pobyt 
dziecka w Miejskim Żłobku Publicznym im. Kubusia Puchatka w Węglińcu. wersja 2 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono 

 

data 28 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 0 0 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 14 100 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda PRZECIW 

2 Błauciak Waldemar PRZECIW 

3 Fedyczkowska Maria PRZECIW 

4 Fink Andrzej PRZECIW 



5 Glonek Bogumiła nieobecna 

6 Gołębska Jolanta PRZECIW 

7 Grabowska Elżbieta PRZECIW 

8 Kocot Łukasz PRZECIW 

9 Pańków Łukasz PRZECIW 

10 Papież Stanisław PRZECIW 

11 Piątka Mirosław PRZECIW 

12 Sahajdak Jan PRZECIW 

13 Szymański Tomasz PRZECIW 

14 Tyrakowski Grzegorz PRZECIW 

15 Wawrzynek Marek PRZECIW 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 1090/LXV/23 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 29 

czerwca 2023r. sprawie ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie i opłaty za pobyt 

dziecka w Miejskim Żłobku Publicznym im. Kubusia Puchatka w Węglińcu. wersja 2 został 

odrzucony przez Radę Miejską Węglińca 14 głosami „PRZECIW”. 

Następnie Radni przystąpili do głosowania drugiej wersji uchwały tj. 5.2. w sprawie zmiany 

uchwały nr 1090/LXV/23 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 29 czerwca 2023r. sprawie ustalenia 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie i opłaty za pobyt dziecka w Miejskim Żłobku 

Publicznym im. Kubusia Puchatka w Węglińcu. 
 

głosowanie w sprawie zmiany uchwały nr 1090/LXV/23 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 29 czerwca 
2023r. sprawie ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie i opłaty za pobyt 
dziecka w Miejskim Żłobku Publicznym im. Kubusia Puchatka w Węglińcu. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 



1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła nieobecna 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław ZA 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Rada podjęła uchwałę nr 1175/LXVIII/23  w sprawie zmiany uchwały nr 1090/LXV/23 Rady 

Miejskiej Węglińca z dnia 29 czerwca 2023r. sprawie ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie i opłaty za pobyt dziecka w Miejskim Żłobku Publicznym im. Kubusia Puchatka w 

Węglińcu. (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 15). -14 głosami „za”, przy nieobecności 1 radnego. 

W punkcie 10. SPRAWY ORGANIZACYJNE ustalono ,że w okresie międzysesyjnym wniosków 

wypracowanych przez komisje do rady nie wpłynęło. Przewodniczący zaprosił wszystkich na 

uroczystość otwarcia rehabilitacji w Węglińcu.  Radni zapoznali się z korespondencją skierowaną do 

Rady w okresie międzysesyjnym, m.in.: 

-pismem Klubu Sportowego „PIAST” w Czerwonej Wodzie ( zał. nr 16), 

- pismami  mieszkańca Czerwonej Wody( zał. nr 17-18), 

-prośbą od mieszkańca Starego Węglińca o zamianie części gruntów( zał. nr 19). 

W punkcie 11. ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA dyskusji nie zgłoszono.  

W punkcie 12. WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY 

- Radny Stanisław Papież poinformował 26 września 2023 roku w Ruszowie odbyło się zebranie 

wiejskie i zostali przegłosowane inwestycji które wskazali mieszkańcy ale zarządca drogi 

wojewódzkiej nie dba w ogóle o to, żeby poprawić bezpieczeństwo drogowe przy naszej 

szkole. I zaprosił  zarządcę oraz Burmistrza wraz z Radnymi Rady Miejskiej Węglińca  do 

Ruszowa żeby zobaczyć jak to wygląda na żywo. 

-Radna Maria Fedyczkowska zadała pytanie dyrektorowi ZUK w temacie skradzionej maszyny-

koparki z terytorium ZUKu, i poprosiła o dodatkowa informacje w tym temacie. 



- Kolejne pytanie Radnej Marii Fedyczkowskiej dotyczyło wywozu nieczystości ciekłych, że 

wzrasta się opłata za wywóz i to jest spowodowane zarządzeniem dyrektora Zakładu Usług 

Komunalnych w którym jest podwyżka tak zwanego „wjazdowego” do oczyszczalni ścieków w 

Węglińcu od 12 zł brutto do 20 zł brutto i poprosiła o wyjaśnienie. 

 

  

Stwierdzając, że porządek obrad został wyczerpany, o godz. 12:20, Przewodniczący Rady Marek 

Wawrzynek  oficjalnie zakończył posiedzenie słowami: ”zamykam  sześćdziesiątą  ósmą  sesję Rady 

Miejskiej Węglińca”. 
 

 

           Przewodniczący Rady 
 

  

                                                                                          (-)    Marek Wawrzynek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Sporządziła ; 

Tetiana Lykhovoz 

wz. Referent  ds. obsługi Biura Rady Miejskiej 

Węgliniec, dn. 03 października   2023. r.   

 
 


